
 

 

 
 

Referat 
af skolebestyrelsesmøde  

mandag den 19. maj kl. 17:00- 20:00 
 
Mølleskolen tlf. 87-943100 Formand: Bo Zangenberg Lynggaard 
www.moelleskolen-ry.dk 

 

Lokale: 3203 

Møderække: 28/8, 2/10, 20/11, 16/1, 24/2, 31/3, 19/5, 11/6 

Afbud: Emil 

Referent: Karen Aagaard 

 
01-2024/25: Godkendelse af dagsorden og bemærkninger til referatet fra sidst. 

(bilag: ”Referat til SB-møde 31.03.2025) 
 
Pkt. 2 ”Forældrebestyrelsen” rettes til ”skolebestyrelsen” 
Referatet godkendt med ovenstående rettelse.  

10 min 

 

02-2024/25: Nyt fra Elevrådet  

Kønsopdelte toiletter er på vej. Vandautomat er 
dyrt, og det har vi ikke prioriteret i budgettet.  

10 min 

03-2024/25: 

 

Sidste skoledag for 9. Klasse 

Der har været reaktioner fra elever og forældre if. 
med den nye tradition med det fælles kommunale 
arrangement. Forskellen for eleverne er, at 
eftermiddagsaktiviteterne der tidligere var på 
Skimminghøj, i år og de kommende to år, er skiftet 
ud med et fælles kommunalt arrangement som er 
arrangeret af SMUK.  

10 min 

 

04-2024/25: Tilbagemelding fra møde med 0. og 1. klasses forældre d. 8/4 
o Status på samarbejdet med Knudsøordningen. 

15 min 

http://www.moelleskolen-ry.dk/


 

 
Fint arrangement der gav svar på mange af de spørgsmål, som 
forældrene havde. Forældrene er meget optaget af klassedannelserne. 
Et godt møde for Mølleskolen 
Vi skal vænne os til at tale om Knudsøordningen som én skole på to 
matrikler.  
Knudsøordningen afholder et informationsmøde den 3.6.25 kl. 17.00 – 
18.00. Derefter spørges forældre til 0. årgang 2026, hvor de ønsker deres 
børn skal gå.  
MJA skriver en artikel med oplysning til borgerne og med signal om godt 
samarbejde mellem de Knudsøordningen og Mølleskolen. Artiklen 
sendes til godkendelse inden udgivelse.  
  

05-2024/25: Mobilpolitik 

o Fra sidste møde: Skoleledelsen arbejder på et forslag til et 
princip, og fremlægger et udkast til næste møde. 
(Bilag: ”Principper for Mobilpolitikker på 
Mølleskolen”)  
(Bilag: ”Kære skolebestyrelse” sendt den 12/5 2025) 
 

Skoleledelsen præsenterede et forslag til et princip 
omkring mobilpolitikker. Overvejelser om, om princippet 
skulle skærpes for 0.-6. klasse - Også for at mindske 
gruppepres. Forældre bør arbejde med deres børns 
mobilvaner derhjemme særligt med hensyn til deres børn 
SOME apps.  

Dialog om mobilpolitikker i fritidstilbuddet. Der er et 
forældreønske om at begrænse mobilbrugen i 
fritidstilbuddet.  

Skolebestyrelsen godkender princippet og glæder sig til 
at se den pædagogiske udmøntning. 

Der er i kommende skoleår et udviklingsprojekt om 
udviklingen af Teknologi-strategi. Første kladde til 
udviklingsprojektet blev omdelt til orientering. 

35 min 

    

06-2024/25: Spisepause 30 min 

 

07-2024/25: Orientering om den nationale trivselsmåling på Mølleskolen 
(Bilag:” Trivselsvejledermøde…”). 
 
De overordnede resultater på årgangsniveau blev præsenteret. 
Mølleskolen ligger rigtig fint og helt forudsigeligt. Der linkes til 
resultaterne på skole-niveau på skolens hjemmeside i nærmeste 
fremtid. (Uddannelsesdata) 
 

15 min 



 

 

08-2024/25: Orientering om APV på Mølleskolen. 
Der er arbejdet med resultaterne på et fyraftensmøde i april.  
Processen forsætter i MED-Udvalget.  

 
(Bilag: ”Fysisk APV”) + 
Der er kritik af styring på temperatur samt rengøring 
 Rengøringsniveauet er faldet drastisk siden det overgik til den centrale 
ordning.  

 
(Bilag: ”Psykisk APV”) 

 
Der er en oplevelse af mange krav i arbejdet – Højt tempo og 
følelsesmæssigt krævende situationer, som udfordrer. Øvrige punkter 
ligger rigtig fint. Samarbejdet usædvanligt højt.  
 
 

15 min 

 
09-2024/25: Orientering fra Bo og Henriks møde om trafiksikkerhed. 10 min 

 Henrik og Bo har afholdt møde med en trafik-konsulent fra 
Skanderborg Kommune vedr. sikker skolevej. Der er mange 
cykler og få scootere, hvilket er positivt for trafiksikkerheden. Der 
er mange biler ved skoledagens start.  

Aftalen blev, at der bliver lavet en drone-analyse på 
trafiksituationen. Der er også en trailer, som indeholder cyklist-
øvelser, som lærere kan booke. Gudrunsvej er også et farligt 
trafikpunkt, fordi der er både cyklister, parkerede biler og biler, 
der vender rundt.  

 

10-2024/25: Orientering fra ledelsen – Fokus på næste skoleår. 10 min 

 
 

Fagfordeling er afsluttet og skemalægningen er i gang.  

Der er flere Klub-børn i kommende skoleår. De der er i Ryvang nu 
forbliver derfor der. Der bliver max pres på lokalerne i næste 
skoleår.  

Specialrækken vokser i næste skoleår, og vi skal derfor også 
have både morgen og eftermiddags SFO.  

Der er slået en stilling op som afdelingsleder for mellemtrin og 
Klub.  

 

11-2024/25: Evt. 

 


